
ACTA DEL CONSELL DE DISTRICTE DE COOPERATIVA MOLÍ NOU, celebrat el 

dimecres 8 de febrer de 2023 al Casal de barri Cooperativa Molí Nou 

 

Hi assisteixen: 

J.V. i A. E. (Grup Motor), J.S.N. (Mountain Waste Collection), Q.A. (ERC-A AM), E.G. i M.V. 

(Club de Futbol Ciutat Cooperativa), S.M. (Minicoope), P.T. (A.C.A. Casa de Granada), C.P. 

(AFA Escola Cooperativa), B.L. (A.F.A. Institut Rafael Casanova), R.M. (Parròquia Sant 

Pere Apòstol), E.G., P.D. i J.A.G. (Comissió de Festes Cooperativa Molí Nou), O.P. i R.B. 

(Junts), M.U. i  R.M. (Associació de veïns i veïnes de Cooperativa Molí Nou - Camí del Llor), 

S.G. (Partit Popular), R.N. (Iniciatives Solidàries - Centre Obert GINKGO), M.L. (AFA Escola 

Bressol LA MARTA), J.R. i I (Cooperativa de Vivendes), C.J. (Gent del Barri), S.B. ( AFA 

Escola Ciurana), M.C., L.A., A.R. i M.V. (veïnat a títol personal); Javier López Herranz 

(president del consell i regidor del districte 1), Vanessa Martín (tècnica de cultura del 

districte 1) i Silvia Castillo (tècnica de Districte 1)  fa l’acta. 

 

S’excusen: 

V. D’H, S. (PSC), Associació de la Gent Gran de Cooperativa Molí Nou, C.P. (AFA Escola 

Molí Nou), J.R. (Handbol Cooperativa Molí Nou), Associació Col·lectiu Karxofarock, S.O. 

(projecte empatitza’t), L.P. (mercat Cooperativa Molí Nou),  L. M. I G. (A.V. Camí del Llor). 

 

Com que el darrer consell de districte es va fer fa més d’un any, no procedeix la seva 

aprovació. 

 

 

1. Benvinguda i presentació. 

Javier López Herranz dona la benvinguda a les persones assistents,  presenta el nou equip 

del districte (Silvia Castillo com a tècnica de Districte i Vanessa Martín com a tècnica de 

cultura del districte) i convida a fer una roda de presentació de les persones assistents. 

Tothom es presenta i C.J. proposa convidar a propers consells de districte a alguna 

representació comercial. 

 

Javier López agraeix l’assistència i exposa la voluntat de recuperar els espais participatius 

presencials al barri que han estat poc actius els darrers anys per motius de la pandèmia i la 

postpandèmia.  

Com que hi ha un percentatge molt alt de persones que assisteixen per primera vegada al 

consell, el Javier López explica l’objectiu del consell de districte, que és fer seguiment i 

rendiment de comptes dels projectes del barri, i totes les qüestions de treball i construcció 

es realitzen en comissions específiques com son: Taula d’entitats, comissió de via Pública, 

Taula Tècnica, etc. Anima als assistents a participar en els espais específics per àmbits 

específics que generin inquietud. 

 

2. Situació agents del barri 

S’obre un debat en tant a la situació dels agents del barri i les inquietuds. R.N. presenta 

breument un projecte d’inserció laboral que s’iniciarà pròximament a la seu d’Iniciatives 

Solidàries. 

B.L. fa constar la necessitat de generar espais per a joves i adolescents, per poder exercir el 

seu oci i poder relacionar-se.  



R.M. fa constar la necessitat de treballar en el suport a la gent gran, des de la companyia, el 

voluntariat i comunitàriament. 

J.N. fa constar la manca de civisme de la ciutadania pel que es refereix al manteniment de 

les zones verdes i la brutícia generada. 

B.L. fa constar la necessitat de major transport públic per arribar a la platja des del barri. 

R.M. replica a B.L. i l’informa que hi ha un itinerari en tren per anar a la platja molt més 

còmode i accessible que l’autobús. 

R.M. fa constar la manca d’equipaments i espais per construir-ne de nous que té el barri i 

les oportunitats que s’obriran amb la implementació del PDU Colònia Güell, amb el que es 

podran construir equipaments molt més actualitzats a les demandes comunitàries 

J.S.N. Proposa que quan es facin noves construccions es tingui en compte minimitzar 

l’impacte en les zones verdes. 

 

3. Projectes de barri  

La Sílvia Castillo presenta dos projectes que estan previstos executar el 2023: 

- Conte del barri: un conte comunitari elaborat pels infants de 4rt i 5è de les escoles 

del barri i il·lustrat per la Natàlia Vázquez (veïna del barri). S’ha fet un procés 

participatiu amb els infants per tal de plasmar com viuen ells l’espai públic, quina és 

la seva visió del barri. La previsió és poder presentar el conte pel Sant Jordi 2023. 

- COOPECULTIUS: Iniciem una nova etapa de Coopecultius, dinamitzat pel centre 

obert Ginkgo, amb la idea d’oferir un espai comunitari on tots els veïns i veïnes el 

facin propi. 

 

4. Projecte Intervenció carrer Joan Burgada 

El Javi López presenta el projecte d’intervenció de Joan Burgada, de quatre mesos de 

durada, que està previst realitzar-se de setembre a desembre del 2023 amb un pressupost 

de 297.488,12 €. 

C.J. comenta que per aquelles dates hi ha previst fer intervencions en la façana pel que es 

preveu que hi pugui haver col·locada una bastida, i proposa coordinar-se. 

S.B. pregunta si la licitació està aprovada i quin tipus d’arbrat està previst posar, i suggereix 

mirar d’evitar arbrat que provoqui al·lèrgies. 

C.J. pregunta pel solar de Primer de Maig i Javier López contesta que és una intervenció 

ambiciosa, que quan estigui feta Joan Burgada el solar esdevindrà un parc que connecti la 

zona de Molí Nou, però no hi ha previsió de dates. 

 

5. Cloenda i tancament 

Javier López agraeix a tothom la seva assistència, presenta la Festa de Carnaval que 

organitza la Comissió de festes del barri que se celebrarà el dissabte 18 de febrer a les 

11:30 h a la plaça del casal. 

 

Sílvia Castillo passa quadre d'assistència  i proposa als assistents marcar aquell àmbit 

específic al qual li agradaria participar per tal de crear les comissions de treball. 

 

Tancament de la sessió a les 20:00 h 

 


